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Presentationsrunda

Uffe påpekade att kommitten saknar ordförande. Tord nämnde att han kunde kolla 
med kretsen om 12e stegs kommitten själva kan välja ordförande utan att gå via 
kretsen. Tord återkommer i frågan.

Lasse och Uffe talade om Gullbranna och 12e stegs kommittens deltagande under 
två separata möten.

Vi har besökt Majornas öppenvård igen.

v41 är vi bokade hela veckan hos Alefors öppenvård, enligt tidigare schema.

Jan nämnde att han saknar kvinnligt deltagande på måndagen och Yvonne 
anmälde sig för deltagande. Tack Yvonne!

Tord berättade att det kommer att bli problem med besöken på Östra Sjukhuset,
varpå Danne och Yvonne anmälde att de var intresserade att gå Dig.
V41 samordnar Tord med Danne och Yvonne första besöket för Mölndalsgruppens 
deltagande.
Ulf bad deltagarna från Mölndalsgruppen att ta upp på praktiskt möte att 
permanenta besök av Mölndalsgruppen var 14e dag på Östra sjukhuset,

Nästa möte Johanneskyrkan 20161107 kl 18:30.

Vid pennan,

Uffe


